
 

  

Zápis z jednání Školské rady při VOŠ a SPŠ strojní, stavební a dopravní, 
Děčín, příspěvková organizace ze dne 10.11.2022 
 
Přítomni: Ing. Jaroslav Svoboda, Mgr. Jan Mareš, Alena Khoury Ratajová, Ing. Jana 
Šulcová, Ing. Robin Kubec 
Omluveni: Ing. Petr Sukdol 
Neomluveni:  
Hosté: Ing. Jana Vacková  
Zapisovatel: Mgr. Pavla Reimerová 
 
Program: 
 
1. Zahájení – schválení programu 

2. Zhodnocení aktivit minulého školního roku 

3. Výroční zpráva za školní rok 2021/22 – projednání a schválení 
4. Školní řád – nové úpravy 

5. Školní akční plán na období 2023-2025 – projednání 
6. Záměry na školní rok 2022/23 

7. Diskuze 

8. Závěr 

 

1. Zahájení – schválení programu 

• Přivítání členů ŠR a hostů Ing. Vackovou 
• Školská rada usnášení schopna – 5 členů školské rady ze 6 
• Ověření zápisu bude provedeno předsedou školské rady 
• Návrh programu schůze byl schválen bez připomínek 

2. Zhodnocení aktivit minulého školního roku 

• Řešení důsledků izolace žáků v době uzavření škol s ohledem na COVID19 
• Výuka v provizoriu na středisku Slovanské – rekonstrukce, omezené prostory 

3. Výroční zpráva za školní rok 2021/22 – projednání a schválení 

• Výroční zpráva byla rozeslána v předstihu. 
• Byla schválena bez připomínek. 

4. Školní řád – nové úpravy 

• Doplněn o omlouvání nepřítomnosti zletilého žáka i rodičem. 
• Používání návykových látek – bude uvedeno jako všeobecný zákaz užívání 

návykových látek. 

5. Školní akční plán na období 2023-2025 – projednání 

• Předložen byl školní akční plán na roky 2023 – 2025. 
• Projednán bez připomínek. 



 

  

6. Záměry na školní rok 2022/23 

• Plánováno dokončení rekonstrukce budovy B na středisku Slovanská a s tím 
související přestěhování výuky do nových prostor 

• Bude zahájeno čerpání z nového projektu Šablony OPJAK, je připraven plán 
financování se zaměřením na inovativní vzdělávání žáků a studentů a vzdělávání 
pracovníků školy. 

7. Diskuze 

V diskuzi bylo projednáno: 
• Lyžařské výcviky – financování 
• Ceny energií – zvyšování se zatím školy netýká, zřizovatelem jsou 

vysoutěženy fixní ceny do konce roku 2023 
• Pronájmy tělocvičny – po rekonstrukci se nově pronajímá i tělocvična na 

Letné, Na Čsl. armády obsazena v plném rozsahu až do 21 hodin 
• Provoz budoucího sportovního areálu na Letné – je nutno řešit venkovní 

osvětlení, zabezpečení proti vandalismu.  
• Byl projednán návrh žádosti o dotaci na elektrostanici na dobíjení elektrokol 

od ČEPS. 
• Financování maturitních plesů – záštitu poskytuje spolek Přátelé VOŠ a SPŠ 

Děčín. 

8. Závěr 

Další jednání ŠR bude předsedou ŠR svoláno dle potřeby, a to na podnět členů 
ŠR nebo ředitelky školy. 

 
V Děčíně 10.11.2022 
 
Zapsala: Pavla Reimerová …………………………………. 
 
Zápis odsouhlasil:  
 
Mgr. Jan Mareš, předseda ŠR  …………………………………. 
 
 


